
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-09-30

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 12:11

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Mio Roslund, kommunikationsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

Love Åhrman, chefredaktör

§ 3 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Parmida Farahani väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.



§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-09-24).

§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har skött löpande mejlkontakt och planering framåt.

Vice Ordförande
Vice ordförande har skött löpande arbete.

Kassör
Kassör har varit på GAIUS strategihelg.

Sekreterare
Sekreteraren har skött löpande arbete.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har skött yttre kontakter, bland annat rörande SRL och framtida tennisevent.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har skickat in arbetsmiljösynpunkter till LAMG-mötet. De ska boka
och planera in pluggstugan i oktober.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har skött löpande arbete kopplat till balen och höstsittningen. De
arbetar med att tillsätta en arbetsgrupp till halvtidsfesten.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har förberett kommande inlägg.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har skött löpande planering.

Det har varit ett stort söktryck på Stockholmsveckan vilket är mycket roligt.

Chefredaktör
Chefredaktören har arbetat inför nästa utgåva av Rättstrycket. Det har varit stort intresse att
skriva för Rättstrycket och därför kommer numret att bli större än vanligt. Höstens nummer
kommer därför ha omfattningen som ett dubbelnummer.

§ 9 Diskussion: JF-klaga
“Hej!



Jag och mina vänner jag börjat spela badminton på JF banorna för jurister och vi tycker att
det är väldigt kul! Dessvärre är banorna numera alltid uppbokade (dessutom av samma
personer vecka efter vecka). Finns det någon möjlighet att ordna så att vi har tre banor
reserverade för jurister i och med att intresset verkar vara stort? Det hade gjort oss väldigt
glada och tacksamma!

Med vänlig hälsning,
Badmintongänget”

Tidigare har badmintonbanorna haft en låg bokningsgrad, vilket är varför idrottsansvarig
tillsammans med kassör beslutade att antalet bokade banor skulle sänkas från tre till två. Det
verkar som att intresset för badminton går i perioder, och det är därför svårt att ta höjd för
topparna.

Vecka 41-45 kommer idrottsansvarig att utvärdera rutinerna för bokning och genomföra en
skarpare tillsyn. Medlemmar kan i nuläget boka banor en vecka i förtid. Bokningar som har
gjorts tidigare än onsdag kl 08.00, veckan innan avsedd speltid, kommer att annulleras av
idrottsansvarig. Beroende på vad utvärderingen av v .41-45 visar för resultat kan ett nytt
bokningssystem komma att implementeras.

§ 10 Info: HUMJUR
HURJUR är den 16 oktober mellan 10.00-16.00.

§ 11 Övrigt
Planering för styrelsemedlemmarnas “takeover” på instagram skickas ut till styrelsen.

§ 12 Nästa möte
2024-10-08 kl. 08:00-09:00.

§ 13 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 13:01
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EmilBertilson
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Parmida Farahani (14 okt. 2024 17:33 GMT+2)
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